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 Utdragsbestyrkande 

 

  
Plats och tid

 
Saxofongatan 7, Skene, digitalt, klockan 08.30-13.30. Paus 

klockan 09.30-09.45, 12.00-13.00.  

  
Beslutande S Lisa Dahlberg 

 L Niklas Herneryd 

 C Lena Ferm Hansson 

 M Tomas Johansson  

 KD Elise Arnell tjänstgör för Lars-Inge Andersson  

   

   

  Ej tjänstgörande ersättare 

 C Stefan Brunander 

 S Jessica Rodén  

 M Tomas Ekberg 

   

   

Övriga närvarande  Adjungerade 

 S AnnSofi Tureson, gruppledare kommunfullmäktige § 298 

 SD Glenn Glansin, gruppledare kommunfullmäktige § 298 

 V Karin Jageby, gruppledare kommunfullmäktige § 298 

   

   

  Tjänstemän 

  Mats Lilienberg, kommundirektör  

  Lars Landrö, kanslichef 

  Malin Bexel, förvaltningschef samhällsbyggnadsförvalt-

ningen § 298-299, 306-307 

  Victoria Bengtsson, samhällsutvecklingschef §§ 298-299, 

306-307 

  Stefan Eglinger, seniorkonsult AB Stefan Eglinger § 298 

  Elin Berg, planarkitekt § 298 

  Duncan van t Land, planhandläggare § 299 

  Karin Hydén, ekonomichef §§ 302-305 

  Lena Arvidsson, redovisningschef § 298 

  Kristian Johansson, ekonom §§ 298, 305 

  Marita Haglund, verksamhetscontroller §§ 302-304 

  Niklas Gustenius, tillförordnad förvaltningschef kultur- och 

fritidsförvaltningen § 305 

  Helena Blomqvist, 1:e kommunjurist § 305 

  Åsa Hagnestål, planarkitekt §§ 306 

  Sanna Nadj, exploateringsingenjör § 307 

  Pelle Pellby, HR-chef § 308 

  Mattias Josefsson, tillförordnad näringslivs- och kommuni-

kationschef § 309 

  Camilla Olsson, näringslivshandläggare § 309 
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Utses att justera Tomas Johansson 

  

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, Kinna, den 11 december 2020 

  

Underskrifter Sekreterare  §  297-312 

  Lars Landrö   

     

 Ordförande    

  Lisa Dahlberg   

     

 Justerande    

 Tomas Johansson 
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 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Instans Kommunstyrelsens arbetsutskott §§ 297-312  

 
Sammanträdesdatum 2020-12-02 

 
Datum för anslags  
uppsättande 

 

2020-12-11 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2021-01-02 
 

 

 
Förvaringsplats för 
protokollet

 

Kommunledningskontoret 

 

Underskrift   

                                           Ellen Player Pellby 
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Innehållsförteckning 

  

Förändring av ärendelistan  § 297 
  

Information om arbetet med väg 156  § 298 

  
Ny bredbandsstrategi  § 299 

  
Redovisning av obesvarade motioner  § 300 

  
Redovisning av obesvarade medborgarförslag  § 301 

  
Översyn av styrdokument beslutade av kommunfullmäktige § 302 

  
Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen  § 303 
  
Politisk styrgrupp för ny vision Marks kommun  § 304 
  
Ansökan om ekonomiskt stöd för renovering av konstgräsplan i 
Örby  

§ 305 

  
Svar på medborgarförslag om att bygdegårdar i Mark ska betraktas 
som hållplatser för närtrafik  

§ 306 

  
Riktlinjer för småhustomter och tomtkön  § 307 
  
Julklapp 2020  § 308 

  
Byte av ledamöter i näringslivsrådet  § 309 

  
Mångfalds- jämlikhets- och tillgänglighetsstipendiet 2020 § 310 

  
Information om situationen angående Covid-19  § 311 

  
Information om Kinnaströmfastigheten § 312 
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§ 297/2020  

Förändring av ärendelistan 

Arbetsutskottets beslut 
 
Information om Kinnaströmfastigheten tillförs ärendelistan.  

Dagens sammanträde 

Tomas Ekberg (M) anmäler extra ärende angående information om 
Kinnaströmfastigheten. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förändringen av ärendelistan kan antas, och finner att 
så sker.  

________________ 
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§ 298/2020  

Information om arbetet med väg 156  

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Förvaltningschef samhällsbyggnadsförvaltningen Malin Bexell, seniorkonsult 
Stefan Eglinger och planarkitekt Elin Berg ger arbetsutskottet information om 
fortsatt arbete med väg 156.  
 
Tidplanen för processen för inspel till regionalplan presenteras, samt ekonomi 
kring medfinansierng.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare samt adjungerade ges möjlighet att 
ställa frågor.  
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.  
 

________________ 
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§ 299/2020 Dnr 2019-670 014  

Ny bredbandsstrategi  

Arbetsutskottets beslut 
 
Ärendet återremitteras för att tydliggöra kommunen inställning i de fall en fi-
berförening vill avyttra sin anläggning, tydliggöra målbilden samt se över om 
begreppen ”byalag” och ”byalagsnät” ska användas. 
 
Innan den uppdaterade bredbandsstrategin remitteras till fiberföreningar och 
eventuella andra aktörer ska arbetsutskottet behandla ärendet igen. 

Ärendet 

Fibernätet i kommunen har utvecklats starkt de senaste åren och nu gällande 
bredbandsstrategi behöver därmed anpassas.  
 
Idag har ungefär 90 % av alla hushåll och verksamheter anslutning till fiber. 
Målsättningen är att Marks kommun ska vara 100 % uppkopplat år 2025. 
De sista områdena där anslutning till fiber inte har åstadkommits, ska anslu-
tas de närmaste åren och därför krävs en anpassad strategi av bredbandsut-
byggnaden. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 19 november 2020.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Bredbandsstrategin antas enligt upprättat förslag. Strategin gäller från och 
med 1 januari 2021. 
 
Bredbandsstrategin beslutad av kommunfullmäktige 21 mars 2013, KF § 
30/2013, upphör att gälla. 

Dagens sammanträde 

Planhandläggare Duncan van t Land redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 

Tomas Johansson (M) föreslår att ärendet återremitteras för att tydliggöra 
kommunen inställning i de fall en fiberförening vill avyttra sin anläggning, tyd-
liggöra målbilden samt se över om begreppen ”byalag” och ”byalagsnät” ska 
användas.  
 
Innan den uppdaterade bredbandsstrategin remitteras till fiberföreningar och 
eventuella andra aktörer ska arbetsutskottet behandla ärendet igen.  
 
Lisa Dahlberg (S) yrkar bifall till Tomas Johanssons (M) förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet antar eller avslår Tomas Johanssons 
(M) förslag, och finner att förslaget antas.  
________________ 
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§ 300/2020 Dnr 2020-274 101 

Redovisning av obesvarade motioner 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Redovisningen av obesvarade motioner godkänns. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
___________________   ________________ 
Lisa Dahlberg    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 

Ärendet 

Enligt 33 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska kommunstyrelsen två gånger 
varje år redovisa de motioner som fullmäktige inte har fattat beslut om inom ett år 

från det att motionen väcktes. Redovisningen ska göras på kommunfullmäktigesordi-

narie sammanträde i juni och december. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänstutlåtande 2020-11-23. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Dagens sammanträde 
Ärendet diskuterades. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att redovisningen godkänns. 
 
Förslaget antas. 
 

________________ 
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§ 301/2020 Dnr 2020-274 101 

Redovisning av kommunstyrelsens obesvarade medborgarförslag 
2020 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Redovisningen av obesvarade medborgarförslag godkänns. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
 
__________________   _________________ 
Lisa Dahlberg    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 

Ärendet 

Enligt 34 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska kommunstyrelsen två gånger 
varje år redovisa de medborgarförslag som fullmäktige inte har fattat beslut om inom 

ett år från det att medborgarförslaget väcktes. Redovisningen ska göras på kommun-

fullmäktigesordinarie sammanträde i juni och december. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänstutlåtande 2020-11-23. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Dagens sammanträde 
Ärendet diskuterades. 
 
Ledamöternas förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att redovisningen godkänns. 
 
Förslaget antas. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 10(24) 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

 2020-12-02 

 
 
  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 
§ 302/2020 Dnr 2020-589 003  

Översyn av styrdokument beslutade av kommunfullmäktige 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunfullmäktige noterar uppföljningen av styrdokument beslutade av 
kommunfullmäktige. 

Ärendet 

Kommunens verksamhet styrs i hög grad med olika styrdokument. Enligt 
kommunfullmäktiges arbetsordning ska fullmäktige ha en redovisning av de 
styrdokument som inte tagits upp till förnyad prövning inom angiven tid.  
Kommunledningskontoret har gått igenom styrdokument beslutade av kom-
munstyrelsen och kontrollerat aktualiteten. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 19 november 2020.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige noterar uppföljningen av styrdokument beslutade av 
kommunfullmäktige.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att kommunfullmäktige noterar uppföljningen av styrdo-
kument beslutade av kommunfullmäktige.  
 
Förslaget antas.  
 
 
________________ 
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§ 303/2020 Dnr 2020-586 041 

Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen  

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen fastställer riskanalysen, daterad 2020-11-18, med tillägget 
att risken att beslut kan fattas på felaktiga grunder värderas högre och läggs 
med i internkontrollplanen 
 
Kommunstyrelsen fastställer Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen. 
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Ärendet 

Kommunfullmäktiges budget är det övergripande dokumentet som anger 
kommunens inriktning och viktigaste prioriteringar. I enlighet med kommu-
nens styrsystem fastställer fullmäktige uppdrag och resurser för de två kom-
mande åren. 
 
I nämndplanen tydliggörs nämndens planering för genomförandet av fullmäk-
tiges uppdrag. Nämndplanen utgör den politiska beställningen till förvaltnings-
chefen (kommundirektören). Utifrån nämndplanen fastställer sedan kommun-
direktören i en verksamhetsplan hur de politiska besluten i kommunstyrelsens 
nämndplan ska verkställas. 

Ärendets behandling 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har fått information i ärendet den 4 novem-
ber 2020, § 267, den 11 november 2020 § 279 samt behandlat ärendet den 
18 november 2020, § 292. 
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 24 november 2020.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen fastställer riskanalysen, daterad 2020-11-18.  
 
Kommunstyrelsen fastställer Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen. 
 
Dagens sammanträde 
Verksamhetscontroller Marita Haglund redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Lena Ferm Hansson (C) föreslår att risken att beslut kan fattas på felaktiga 
grunder värderas högre och läggs med i internkontrollplanen.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsen fastställer riskanalysen, daterad 
2020-11-18, med tillägget att risken att beslut kan fattas på felaktiga grunder 
värderas högre och läggs med i internkontrollplanen 
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Kommunstyrelsen fastställer Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen. 
Förslaget antas.  
 
________________ 
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§ 304/2020 Dnr 2019-866 041  

Politisk styrgrupp för ny vision Marks kommun 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott är politisk styrgrupp för arbetet med ny vis-
ion för Marks kommun.  
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Ärendet 

Marks kommun ska arbeta fram en ny vision. Visionen är en del av kommu-
nens styrsystem och pekar ut färdriktningen och berör alla som bor och ver-
kar i kommunen. Visionen ska visa ambitionsnivån för hur det framtida Marks 
kommun ska se ut och ska vara en grund för kommunens framtida utveckl-
ingsarbete. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 17 november 2020.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott är politisk styrgrupp för arbetet med ny vis-
ion för Marks kommun.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsens arbetsutskott är politisk styrgrupp 
för arbetet med ny vision för Marks kommun. 
 
Förslaget antas.  
 
Expedieras slutligt till  
Samtliga nämnder och bolagsstyrelser 
 
________________ 
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§ 305/2020 Dnr 2020-497 045 

Ansökan om ekonomiskt stöd för renovering av konstgräsplan i Örby 

Arbetsutskottets beslut 
 
Ärendet återremitteras för att komplettera informationen i ärendet med; in-
formation om föreningens bolag, förutsättningar för borgen samt föreningarbi-
drag till andra föreningar. Handlingar i ärendet behöver kompletteras med av-
tal om lägenhetsarrende.  

Ärendet 

IFK Örby har den 21 april 2020 ansökt om stöd på upp till knappt 3 miljoner 
kronor för att renovera sin konstgräsplan vid Örby idrottsplats. Projektet har 
kostnadsberäknats till knappt 4 miljoner kronor. IFK Örby äger och driver pla-
nen som togs i bruk 2008. Planen är en av totalt två konstgräsplaner för fot-
boll som finns i kommunen. Den andra konstgräsplanen är en kommunal an-
läggning intill Kunskapens hus och anlades 2012.  
Konstgräsplanen vid Örby idrottsplats har använts flitigt av såväl IFK Örby 
som andra föreningar och behöver nu en omfattande renovering som syftar 
till att minska såväl belastningen på miljö som aktiva. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 17 november 2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
IFK Örby beviljas ekonomiskt stöd med maximalt 3,0 miljoner kronor för re-
novering av befintlig konstgräsplan i Örby. Kommunens stöd får maximalt ut-
göra 75 procent av projektets totala utgifter, vilka föreningen redovisar efter 
genomfört projekt. 
 
Förutsättning för stödet är att IFK Örby med kommunen tecknar tilläggsavtal 
till nuvarande ”Avtal beträffande fotbollsanläggning med konstgräs i Örby” 
med följande innehåll: 
 
Under perioden vecka 45 – 14 ska 60 procent av tiderna vardagar klockan 
16.00 – 22.00 och helger klockan 08.00-22.00 kunna användas av andra fot-
bollsföreningar i Marks kommun än IFK Örby. Under perioden vecka 15 – 44 
ska 20 procent av de angivna tiderna kunna användas av de andra fotbollsför-
eningarna. 
 
Vardagar klockan 08.00 – 16.00 ska anläggningen fortsatt vara avsatt för 
Marks kommun, vilket gäller under hela året förutom sommarlovet. 
Renoveringen av konstgräsplanen ska ske med iakttagande av Naturvårdsver-
kets vägledning ”Anläggning, underhåll och skötsel av konstgräsplaner” och 
råd från Svenska Fotbollsförbundet gällande konstgräsplaner. 
 
Bokning av konstgräsplanen i Örby ska fortsatt ske genom kommunens lokal-
bokning. 
 
Kommundirektören ges i uppdrag att teckna tilläggsavtal med IFK Örby med 
anledning av det nu beviljade stödet. 
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Bidraget finansieras genom budgetpost för lokalkostnader 2020. 

Dagens sammanträde 

Ekonom Kristian Johansson, 1:e kommunjurist Helena Blomqvist och tillför-
ordnad förvaltningschef kultur- och fritidsförvaltningen Niklas Gustenius redo-
gör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras. 

Beslutsgång 

Ordföranden föreslår att ärendet återremitteras för att komplettera informat-
ionen i ärendet med; information om föreningens bolag, förutsättningar för 
borgen samt föreningarbidrag till andra föreningar. Handlingar i ärendet behö-
ver kompletteras med avtal om lägenhetsarrende. 
 
Förslaget antas.  
 
________________ 
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§ 306/2020 Dnr 2019-91 319 

Svar på medborgarförslag om att bygdegårdar i Mark ska betraktas 
som hållplatser för närtrafik  

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Det är Västtrafik som beslutar om kollektivtrafiken inklusive närtrafiken, där 
Marks kommun är en dialogpart. Västtrafik har svarat att de inte kan ändra 
kriterierna för att möjliggöra att samtliga bygdegårdar blir närtrafikhållplatser. 
Västtrafik har ändå beslutat om fem nya närtrafikhållplatser som tillsammans 
med de befintliga kan underlätta för samåkning till exempelvis bygdegår-
darna. 
 
Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Ärendet 

Förslagsställaren föreslår att Marks kommun ska besluta om att bygdegår-
darna i Marks kommun ska betraktas som hållplatser för närtrafik. 
Förslaget motiveras med att: ”Bygdegårdarna bör stödjas på grund av sitt 
stora kulturella värde. De är ofta viktiga träffpunkter för befolkningen, men 
många som saknar bil har svårt att ta sig dit. Många bygdegårdar ligger vid 
sidan av allfarvägarna. Jag tror detta kan vara ett billigt sätt att dels stödja 
bygdegårdarna, dels minska ensamheten för många ensamstående.” 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 18 november 2020.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Det är Västtrafik som beslutar om kollektivtrafiken inklusive närtrafiken, där 
Marks kommun är en dialogpart. Västtrafik har svarat att de inte kan ändra 
kriterierna för att möjliggöra att samtliga bygdegårdar blir närtrafikhållplatser. 
Västtrafik har ändå beslutat om fem nya närtrafikhållplatser som tillsammans 
med de befintliga kan underlätta för samåkning till exempelvis bygdegår-
darna. 
 
Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att det är Västtrafik som beslutar om kollektivtrafiken 
inklusive närtrafiken, där Marks kommun är en dialogpart. Västtrafik har sva-
rat att de inte kan ändra kriterierna för att möjliggöra att samtliga bygdegår-
dar blir närtrafikhållplatser. Västtrafik har ändå beslutat om fem nya närtra-
fikhållplatser som tillsammans med de befintliga kan underlätta för samåkning 
till exempelvis bygdegårdarna. 
 
Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 
 
Förslaget antas.  
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Expedieras slutligt till  
Förslagsställaren 
 
________________ 
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§ 307/2020 Dnr 2018-191 003  

Riktlinjer för småhustomter och tomtkön 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Riktlinje för småhustomter och tomtkön antas att gälla från och med 1 januari 
2021 enligt upprättat förslag, med följande ändring under rubriken ”fördelning 
av nyinkomna småhustomter”: För tilldelning av en småhustomt ska lånelöfte 
krävas in.  
 
Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande i punkt D 
13: 
 
Rubriken ändras från ”Undantag från turordningen i tomtkön” till ”Avsteg från 
riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
 
Som anmärkning anges ”Se riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
Besluten gäller under förutsättning att kommunfullmäktige fattar beslut om 
att regler för förmedling av tomter inom Marks kommun ska upphöra. 
 
Kommunstyrelsen fattar beslut. 
 
Regler för förmedling av tomter inom Marks kommun, antagna av kommun-
fullmäktige den 25 januari 1994, § 7, upphävs.  
 
Kommunfullmäktige fattar beslut. 

Ärendet 

I kommunen finns regler för förmedling av tomter inom Marks kommun. 
Dessa behöver revideras och förslag till nytt styrdokument har därför tagits 
fram.  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 14 oktober 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 december 
2019, § 273, där följande beslutades: 
 
Ärendet återremitteras för att utreda möjligheten att i dagsläget få gamla 
tomter sålda.  
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 11 augusti 2020.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Riktlinje för småhustomter och tomtkön antas att gälla från och med 1 januari 
2021 enligt upprättat förslag. 
 
Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande i punkt D 
13: 
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Rubriken ändras från ”Undantag från turordningen i tomtkön” till ”Avsteg från 
riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
Som anmärkning anges ”Se riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
Besluten gäller under förutsättning att kommunfullmäktige fattar beslut om 
att regler för förmedling av tomter inom Marks kommun ska upphöra. 
 
Kommunstyrelsen fattar beslut. 
 
Regler för förmedling av tomter inom Marks kommun, antagna av kommun-
fullmäktige den 25 januari 1994, § 7, upphävs.  
 
Kommunfullmäktige fattar beslut. 
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Johansson (M) föreslår följande ändring under rubriken ”fördelning av 
nyinkomna småhustomter”: För tilldelning av en småhustomt ska lånelöfte 
krävas in. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 
 
Riktlinje för småhustomter och tomtkön antas att gälla från och med 1 januari 
2021 enligt upprättat förslag, med följande ändring under rubriken ”fördelning 
av nyinkomna småhustomter”: För tilldelning av en småhustomt ska lånelöfte 
krävas in.  
 
Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande i punkt D 
13: 
 
Rubriken ändras från ”Undantag från turordningen i tomtkön” till ”Avsteg från 
riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
 
Som anmärkning anges ”Se riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
Besluten gäller under förutsättning att kommunfullmäktige fattar beslut om 
att regler för förmedling av tomter inom Marks kommun ska upphöra. 
 
Kommunstyrelsen fattar beslut. 
 
Regler för förmedling av tomter inom Marks kommun, antagna av kommun-
fullmäktige den 25 januari 1994, § 7, upphävs.  
 
Kommunfullmäktige fattar beslut. 
 
Förslaget antas.  
 
________________ 
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§ 308/2020 Dnr 2020-636 059 

Återrapportering julklapp 2020 

Arbetsutskottets beslut 
 
Redovisningen godkänns.  
 
Ordförande rekommenderas att fatta beslut om en extra löneutbetalning på 
1 000 kronor till alla som har varit anställda i Marks kommun någon gång   
under perioden 1 mars och resten av året. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
__________________   ______________ 
Lisa Dahlberg    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 
 

Ärendet och ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänstutlåtande 2020-11-25. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Dagens sammanträde 

Ärendet diskuterades. Arbetsutskottets ledamöter var eniga i uppfattningen om en  
extra löneutbetalning på 1000 kronor till alla som har varit anställda i Marks kommun 

någon gång under perioden 1 mars och resten av året. 

Normalt sett är detta en fråga som kommunstyrelsen avgör men tiden räcker inte till 
för att praktiskt hantera en extra löneutbetalning om inte besked om detta kommer 

omgående.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Arbetsutskottet anser att ordförande behöver fatta beslut om extra löneutbe-
talning på delegation. Tomas Johansson föreslår att utbetalningen blir på 
1 000 kr under år 2020. Lena Ferm Hansson instämmer i detta. Utbetalningen 
ska gå till alla som har varit anställda under Covid-19 perioden, d.v.s. från 1 
mars och resten av året. Förvaltningen bör se till att en lämplig, förklarande 
text tas med på lönebeskedet. 
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§ 309/2020 Dnr 2018-33 141 

Byte av ledamöter i näringslivsrådet 

Arbetsutskottets beslut 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott utser och bjuder in Mikael Bjelkenfors och 
Johan Larsson till ledamöter i näringslivsrådet. Mikael Bjelkenfors och Johan 
Larssons mandattid sträcker sig till och med december månad år 2022. 

Ärendet 

Den tvååriga mandatperioden för näringslivsrådets ledamöter Peter Albinson, 
Anna Pyk och vice ordförande Anne Ludvigson har löpt ut. Tre platser i nä-
ringslivsrådet är därmed vakanta och behöver tillsättas. Kommunstyrelsens 
arbetsutskott utser och bjuder in näringslivets representanter till näringslivs-
rådet. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 20 november 2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott utser och bjuder in Mikael Bjelkenfors och 
Johan Larsson till ledamöter i näringslivsrådet. Mikael Bjelkenfors och Johan 
Larssons mandattid sträcker sig till och med december månad år 2022.  
 
Dagens sammanträde 
Näringslivshandläggare Camilla Olsson redogör för ärendet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsens arbetsutskott utser och bjuder in 
Mikael Bjelkenfors och Johan Larsson till ledamöter i näringslivsrådet. Mikael 
Bjelkenfors och Johan Larssons mandattid sträcker sig till och med december 
månad år 2022.  
 
Förslaget antas.  
 
Expedieras till 
Mikael Bjelkenfors 
Johan Larsson 
 
________________ 
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§ 310/2020 Dnr 2020-521 046  

Mångfalds- jämlikhets- och tillgänglighetsstipendiet 2020  

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  
 
Beslut om vinnare av mångfalds- jämlikhets- och tillgänglighetsstipendiet 
2020 utses vid arbetsutskottets sammanträde den 9 december 2020. 

Ärendet 

Kommunfullmäktige har den 18 juni 2014, § 70, beslutat att inrätta ett 
pris/stipendium som årligen delas ut till skolor, elever, föreningar, organisat-
ioner eller enskilda personer som utmärker sig i sitt arbete att motverka ras-
ism, främlingskap eller diskriminering i alla former. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott utgör jury och utser stipendiat som tilldelas 
10 000 kronor. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 23 oktober 2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott utser och bjuder in Mikael Bjelkenfors och 
Johan Larsson till ledamöter i näringslivsrådet. Mikael Bjelkenfors och Johan 
Larssons mandattid sträcker sig till och med december månad år 2022.  
 
Dagens sammanträde 
Kanslichef Lars Landrö redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att informationen noteras samt att beslut om vinnare av 
mångfalds- jämlikhets- och tillgänglighetsstipendiet 2020 utses vid arbetsut-
skottets sammanträde den 9 december 2020.  
 
Förslaget antas.  
 
________________ 
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§ 311/2020   

Information om situationen angående Covid-19 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Kommundirektör Mats Lilienberg ger arbetsutskottet information om situat-
ionen angående Covid-19.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker.  
 
________________ 
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§ 312/2020   

Information om Kinnaströmfastigheten  

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Tomas Ekberg (M) efterfrågar information angående Kinnaströmsfastigheten. 
Kommundirektör Mats Lilienberg återkommer med information i frågan vid ar-
betsutskottets sammanträde den 9 december 2020.   
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker.  
 
 
________________ 
 


